
Emne: Tilbakemelding på budsjettkutt 
Til: Postmottak Hareid <postmottak@hareid.kommune.no> 
Sendt: 07.12.2023 21.38.27 
Fra: Antonette Faye Rundereim <antonette.b94@hotmail.com> 
Hei 

Jeg vil med dette dele min personlige mening om innstilling til forslaget i redusert SFO tilbud. 

Mine barn begynte på skolen i 2022 på Bigset skole. I løpet av 1,5 år har det allerede blitt kuttet ned på tilbudet, og 
nå foreslås det å redusere tilbudet enda mer. 
Ved forrige budsjett ble muligheten for bruk av SFO på morgen tatt bort dersom barna ikke benyttet seg av 
fulltidstilbudet. Nå foreslås det å kutte i åpningstider, noe som er svært uheldig for flere av familiene i kommunen. 
Mange familier, blant annet min egen, jobber i samfunnskritiske yrker. Ved å redusere åpningstidene til SFO til kl. 
07:30-15:30 tvinges mange familier til å jobbe i reduserte stillinger til reduserte arbeidstider, dermed økes 
belastningen på familier med aleneforsørgere, pendlere, foreldre med samfunnskritiske roller og foreldre som jobber 
i yrker uten fleksitid. Man får en større logistikk å løse, risikerer å måtte gå ned i stilling, dermed tjene mindre. Dette 
vil da påvirke Hareid kommune i form av at man skatter mindre pga lavere inntekt. 

Dersom Hareid kommune ønsker å være en kommune der barnefamilier skal bosette seg, må apparatet rundt 
tilrettelegges for det, og dette forslaget gjør ikke det. 

Hareid kommune vil spare 2,5 millioner på dette tiltaket, men hva blir konsekvensen? 

Sendt fra min iPhone 


